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خبار شهرستان ا

نماینده مردم تبریز، آذرش�هر و اسکو در مجلس شورای 
اس�امی قانون تس�هیل ص�دور مج�وز کس�ب وکار برای 
س�ردفتران را امری اشتباه قلمداد کرد و گفت: قبل از این 
تصمیم تعداد س�ردفتران کش�ور بالاتر از میانگین جهانی 
ب�وده و با اتخاذ ای�ن قانون تعداد س�ردفتران و دفتریاران 
چند برابر خواهد ش�د و در این راس�تا نیز مجلس تصمیم 

نادرستی در توسعه عددی سردفتران اتخاذ کرد.
محمد حس��ین فرهنگی ش��امگاه پنجش��نبه هفتم دی ماه در 
همایش نکوداش��ت شش��م دی ماه روز دفاتر رسمی که در تالار 
معلم تبریز برگزار شد، به اهمیت دادن همه مردم به عقود تاکید 
کرد و افزود: ارگان و کانون های مختلف وظیفه واس��طه گری به 

معنای ایفای نقش میان اعضای خود و حاکمیت متشکل از دولت، 
مجلس شورای اسلامی و قوه قضاییه را دارند.

وی ب��ا اش��اره به قرآن کریم در م��ورد عقد ق��رارداد ادامه داد: 
حاکمیت خود را از س��ردفتران ج��دا نمی داند ولی از این عزیزان 

نیز حمایتی انجام نمی دهد.
فرهنگ��ی به اتخ��اذ تمهی��دات و تدابیری ب��رای جلوگیری از 
تضیی��ع حق��وق افراد تاکید ک��رد و افزود: با تصوی��ب طرح الزام 
تنظیم س��ند رس��می در مجمع تش��خیص مصلحت نظام باید به 
نحوی طرفین معامله را ظرف دوسال که قانون پیش بینی کرده و 
 حتی بعد از آن به گونه ای س��ند رسمی بگیرند تا حقوق یکدیگر

تضییع نشود.

 FATF نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس
داخلی را راه  حلی برای مبارزه با فساد قلمداد کرد و گفت: 
اگر خواهان مبارزه با فس�اد، رانت و شفافیت هستیم باید 

FATF داخلی را راه اندازی کنیم.
مس��عود پزشکیان شامگاه پنجشنبه، هفتم دی ماه در همایش 
نکوداش��ت روز دفاتر رس��می که در تالار معلم تبریز برگزار شد، 
از تأس��یس دانش��گاه های متعدد در کش��ور انتقاد ک��رد و گفت: 
من همراه رؤس��ای هش��ت دانشگاه کش��ور حدود ۳۰ سال قبل 
برای دوره آموزش��ی به یک کش��ور سفر کردیم. در آنجا به تعداد 
دانش��گاه های کشور افتخار می کردیم در حالی که متوجه اشتباه 

و عمق فاجعه نبودیم.
او مباحث اقتصادی را ب��ه چهار عرصه تولید، کیفیت، مقدار و 

عرضه تقس��یم کرد و ادامه داد: ش��ما برای چه چیزی این همه 
دانش��گاه را برای ۶۰ میلی��ون نفر جمعیت تأس��یس کرده اید؟! 
امروزه نزدیک به ۳۰۰۰ دانش��گاه در کش��ور داری��م، ولی با چه 
کیفی��ت و مهارتی ک��ه در بعضی از مراکز اعض��ای هیأت علمی 
دارند، ولی دانش��جویی در آنها تحصیل نمی کند و سیاستگذاران 

عمر، آرزو و زمان جوانان را هدر  می دهند. 
وی بر ل��زوم اتصال اطلاعات و داده های کد ملی، کد پس��تی، 
کاداس��تر، م��اده ۱۶۹ قانون مکرر مالیات ها تاکی��د کرد و افزود: 
جمهوری اس��لامی با اتصال ای��ن موارد می تواند جلوی رش��وه، 
قاچ��اق، زمین خ��واری و دادن اطلاعات غلط به س��ازمان دارایی 
را بگیرد و این امر موجب ش��فافیت می ش��ود. در شرایطی که در 

کشور ما پول، کشتی و نفت بدون هیچ دلیلی گم می شوند.

حضور مسؤلین ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان 
 فردیس در صحن جلسه شورای اسلامی

شهر مشکین دشت 

عصرآزادی /سرپرس�تی البرز: در این جلسه اعضای شورای اسلامی شهر، مسؤل 
ستاد عتبات عالیات شهرستان فردیس،مسؤل ستاد عتبات عالیات مشکین دشت 

و هیأت همراه حضور داشتند.
رئیس ستاد بازسازی عتبات عالیات شهرستان فردیس ضمن تشکر از همکاری و مساعدت مسئولین 
شهرستان بویژه اعضای شورای اسلامی شهر مشکین دشت، گزارشی از عملکرد ستاد را بیان و از عزیزان 
خواستار همکاری و همراهی بیشتر از گذشته شد. اسدپناه رئیس شورای اسلامی شهر مشکین دشت 
ضمن خیرمقدم به اعضاء حاضر در جلس��ه بیان داش��ت ؛ ستاد بازس��ازی عتبات عالیات نقش مهمی 
در ترویج و تش��ویق مردم جهت مش��ارکت در بازسازی و توس��عه حرم های مطهر ائمه اطهار)ع( دارا 
و برهمگان س��عادتی اس��ت تا مال خود را با کمک به بازسازی عتبات متبرک نمایند.  رئیس شورای 
اسلامی شهر مشکین دشت در پایان از اعضای این ستاد خواست با ارائه گزارش عملکرد مواکب مشکین 
دشت مستقر در عراق)اربعین سال جاری ( و اطلاع رسانی نحوه فعالیت های ستاد بازسازی عتبات به 

شهروندان زمینه همکاری و کمک عموم جامعه را در این امر خداپسندانه ایجاد نمایند.

شهردار مشکین دشت با حکم استاندار البرز منصوب شد
البرز-مجتبی  /سرپرس�تی  عص�رآزادی 
عبدالهی:  طی حکمی از س�وی اس�تاندار 
البرز "دکتر علی س�لگی" بعنوان "شهردار 

مشکین دشت" منصوب شد.
در مت��ن ای��ن حکم از س��وی دکت��ر مجتبی 

عبدالهی استاندار البرز آمده است:
در اجرای تبصره ۳ ذیل بند یک ماده ۸۰ قانون 
تش��کیلات، وظایف و انتخابات شوراهای اسلامی 

کشور و انتخاب شهرداران مصوب ۱/۳/۱۳۷۵ با اصلاحات بعدی و با توجه به پیشنهاد شماره ۱۴۷ 
مورخ ۲۶/۶/۱۴۰۲ شورای اسلامی شهر مشکین دشت به موجب این حکم جنابعالی را به سمت 
شهردار مشکین دشت منصوب می نمایم.انتظار دارد با رعایت کلیه قوانین و مقررات از جمله اجرای 
طرح جامع و تفصیلی، بهره گیری از تمام ظرفیت های موجود، تسریع در تصمیم گیری های به 
موقع و کارشناس��ی و اس��تفاده از توان افراد مجرب و شایسته، نسبت به توزیع عادلانه خدمات و 
امکانات در سطح شهر، اعمال انضباط دقیق مالی، ایجاد محیط سالم شهری و تعامل با مدیران 
استان و شهرستان اهتمام به عمل آورید. امید است با اتکال به خداوند متعال وظایف محوله در 
راستای منویات مقام معظم رهبري)مدظله العالی( واهداف عالیه دولت محترم مردمی ایران قوی 

به انجام رسانیده، توفیق روز افزون شما را از درگاه ایزدمنان مسئلت دارم.

مدیر مخابرات منطقه اصفهان:

 مخابرات ایران تقویت جریان ارتباطی را در عصر 
دیجیتال بر عهده دارد

عصرآزادی /سرپرس�تی اصفهان:  
اس�ماعیل قربان�ی، مدی�ر مخابرات 
منطق�ه اصفه�ان با حض�ور در اتاق 
خبر نمایش�گاه تلکام اظهار داشت: 
دنیا به س�مت ارائه سرعت های بالا 
و مناس�ب برای مش�تریان تجاری و 
خانگی در حرکت اس�ت و در کشور 

ما نیز با پش�تیبانی شرکت مخابرات ایران و گسترش فیبر نوری در حوزه باند پهن 
می توانیم جریان ارتباطی و فناوری اطاعات را تقویت کنیم. 

به گزارش س��تاد خبری مخابرات در نمایشگاه تلکام، اسماعیل قربانی با بیان اینکه استان 
اصفهان از اس��تان های پیش��رو در حوزه فیبر نوری به حساب می آید، گفت: در حوزه طرح 
نجما اس��تان اصفهان به صورت رسمی وارد طرح ش��ده و پیشرفت خوبی داشته است. مدیر 
مخابرات منطقه اصفهان تش��ریح کرد: در حال حاضر خواس��ته ای که مردم، کسب و کارها و 
استارت آپ های دانش بنیان مطالبه می کنند و ضرورت جامعه محسوب می شود دسترسی 
به اینترنت دائمی و با سرعت بالا است. وی افزود: مخابرات یا ارتباطات و فناوری اطلاعات به 

مفهوم کلی تر زیربنای وجود عصر دیجیتال در کشور است.

مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه:

۷۰ درصد مشترکان گاز کرمانشاهی الگوی مصرف 
بهینه را رعایت می کنند

عصرآزادی /سرپرستی کرمانشاه:   مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه با اشاره 
به افزایش مصرف گاز در فصل س�رما، گفت: ۷۰ درصد مش�ترکان گاز کرمانشاهی 

الگوی مصرف بهینه را رعایت می کنند.
ناصر حس��ینی اظهار کرد: استان کرمانش��اه بیش از ۶۹۵ هزار مشترک گاز دارد که بیش 
از ۷۰ درصد مش��ترکان الگوی مصرف بهینه را رعایت می کنند. وی افزود: در فصل زمستان 
مش��ترکان کم مصرف شامل طرح تش��ویقی می ش��وند و گازبهای پر مصرف ها با ۵۰ درصد 
افزایش می یابد. مدیرعامل ش��رکت گاز استان کرمانشاه تصریح کرد: مشترکانی که نسبت به 
سال گذشته کاهش ۱۰ تا ۳۵ درصد مصرف گاز خود را کاهش دهند علاوه بر کاهش هزینه 
گازبهای مصرفی مش��مول پاداش تا س��قف ۴۸۰ هزار تومان خواهند شد. حسینی بیان کرد: 
مشترکان پرمصرف گاز استان کرمانشاه بسیاری از ادارات، نهادها، بانک ها، سازمان ها هستند 
که دمای آس��ایش را رعایت نمی کنند که باید دمای استاندارد ۱۸ درجه است که در صورت 
ادامه این روند گاز آنها قطع خواهد شد. وی ادامه داد: اداراتی که مصرف گاز آنها بیش از ۸۰ 

درصد مدت مشابه سال گذشته باشد گازبهای آن دوره آنها ۵۰ درصد افزایش می یابد.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه خبر داد؛

تجهیز و راه اندازی اتوبوس آموزش فرهنگ ترافیک
عصرآزادی /سرپرستی اصفهان: مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه با 
اشاره به راه اندازی اتوبوس آموزش فرهنگ ترافیک گفت: یک دستگاه اتوبوس برای آموزش 
فرهنگ ترافیک تجهیز و در مناطق مختلف شهر برای آموزش های ترافیکی به همراه افسر 

پلیس راهور حاضر می شود.
داوود بحیرایی با اشاره به لزوم فرهنگ سازی در راستای کاهش مشکلات ترافیکی اظهار کرد: 
یکی از اقدامات نرم افزاری که می تواند به کمک کاهش ترافیک شهرها بیاید، فرهنگ سازی است. 
او افزود: فرهنگ س��ازی در قالب های متنوعی می تواند مورد بهره برداری قرار گیرد که استفاده از 
بسته های تشویقی، تسهیلات و آموزش از جمله این موارد است. مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی 
اصفهان و حومه خاطرنش��ان کرد: با توجه به نقش فعالیت های نرم افزاری به ویژه فرهنگ سازی، 
اتوبوس آموزش فرهنگ ترافیک با همکاری معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری و پلیس راهور 
راه اندازی شد. بحیرایی با بیان اینکه یک دستگاه اتوبوس برای آموزش فرهنگ ترافیک تجهیز و در 
مناطق مختلف شهر در راستای آموزش های ترافیکی حاضر می شود، ادامه داد: این اتوبوس طبق 
برنامه از پیش تعیین شده به همراه افسر راهنمایی و رانندگی در مناطق حاضر و برای آموزش، 

شهروندان، رانندگان خودرو، همیاران پلیس و موتورسواران اقدام می کند.

خبر

عص�رآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: رئیس 
سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی گفت: 
کشاورزی قراردادی، راه نجات کشاورزی کشور 
است و کمک می کند تا محصولات کشاورزی از 

مدل تار عنکبوتی رهایی پیدا کند.
اکبر فتحی با اشاره به نقش کارشناسان کشاورزی 
در طرح های��ی مانند جهش تولید در دیمزارها ادامه 
داد: در ط��رح جهش تولید در دیمزارها در هر هکتار 
۱۵۰ کیل��و افزای��ش عملکرد رقم خ��ورد که حاصل 
زحمات کشاورزان، کارشناس��ان و بکارگیری علوم و 

فنون جدید است.
وی افزود: متأس��فانه در گذش��ته افراد مختلف در 
حوزه کش��اورزی اظهار نظر می  کردند و اقدامی برای 
ارزیابی این اظهارات نیز انجام نمی ش��د اما در حال 
حاض��ر با اجرای ط��رح های مختلف به این س��مت 
حرک��ت می کنیم که فعالیت ه��ای مربوط به حوزه 
تولید در کشاورزی را کمّی کنیم که یکی از این طرح 

ها، طرح جهش تولید در دیمزارهاست.
رئیس س��ازمان جهاد کشاورزی استان اضافه کرد: 
علیرغم تمام ناملایماتی که در عرصه تولید در س��ال 
گذش��ته اتف��اق افت��اد از قبیل س��رمازدگی، تگرگ، 
افزای��ش دما و غی��ره، موفق ش��دیم افزایش تولید و 
افزایش عملکرد داش��ته باشیم که این موفقیت نشان 
دهنده آن اس��ت ک��ه ما به هر میزان به اس��تفاده از 
اصول علمی، اس��تفاده از تغذیه مناسب، بذر مناسب 
و به زراعی توجه داش��ته باشیم امکان افزایش تولید 
وجود دارد. ظرفیت تولید موجود است و باید ابزار آن 

را فراهم کنیم تا این ظرفیت به بالفعل تبدیل شود.
فتحی، کشاورزی قراردادی را یکی دیگر از عواملی 
دانس��ت که در افزایش تولید تأثیرگذار است و افزود: 

کش��اورزی ق��راردادی تنها راه نجات کش��اورزی در 
ایران اس��ت. علت گرفتار شدن کشاورزی در مدل تار 

عنکبوتی، عدم اجرای کشاورزی قراردادی است.
وی به کوچک بودن اراضی کش��اورزی در کش��ور 
اش��اره کرد و افزود: این مسئله باعث می شود کشاورز 
نتواند تمرکزی در بازاریابی برای محصولات داش��ته 
باش��د و هر س��ال نیز یک محصول به عل��ت وفور با 
کاهش قیمت نسبت به قیمت تمام شده مواجه شود 
و در برخ��ی محصولات نیز کمبود ب��ه وجود بیاید و 
م��ردم نیز این انتقاد را به حوزه کش��اورزی وارد می  

کنند که توانایی کنترل این مسئله وجود ندارد.
رئیس سازمان جهاد کش��اورزی آذربایجان شرقی 
بیان ک��رد: برای حل این مس��ئله با توج��ه به نظام 

بهره برداری حاکم بر استان آذربایجان شرقی و کوچک 
بودن قطعات، اینکه انتظار داشته باشیم کشاورز خود 
اق��دام به مدیریت بازار کند، بیجا و غیرممکن اس��ت 
پ��س باید برای کش��اورزان و با اس��تفاده از ظرفیت 
تشکل های این بخش، انجمن ها و اتحادیه ها پشتیبان 
انتخاب کنیم، اگر بتوانیم کش��اورزی قراردادی را به 
سرانجام برسانیم گله مندی مردم در خصوص کاهش 
قیمت یک محصول و افزایش قیمت برخی محصولات 

دیگر در هر سال را برطرف کرده ایم.
فتحی با اش��اره به ش��روع طرح کشت قراردادی از 
محصول گندم اظهار کرد: ما کش��اورزی قراردادی را 
از گندم و جو آغاز کردیم زیرا پش��تیبان آن مشخص 
و آماده اس��ت. شرکت پش��تیبانی امور دام به عنوان 

پشتیبان در کش��ت جو انتخاب شده است و موظف 
شده است هر کسی که جو کشت کرد، قرارداد منعقد 
کن��د و نه��اده ه��ای لازم ب��رای وی را تأمین کند و 

محصول او را نیز خریداری کند.
وی، تع��اون روس��تایی، اداره کل غل��ه و خدم��ات 
بازرگانی و پش��تیبانی ام��ور دام را به عنوان مجریان 
طرح کش��ت قراردادی در استان قلمداد کرد و گفت: 
در کش��اورزی قراردادی باید تس��هیلاتی مهیا شود و 
کش��اورز در قالب این طرح از خدماتی بهره مند شود 

که کشاورزان خارج از طرح از آن بی بهره اند.
رئیس سازمان جهاد کش��اورزی آذربایجان شرقی 
تاکید کرد: در طرح کشت قراردادی، بیمه محصولات 
پیش نیازهای طرح در نظر گرفته ش��ده است و باید 

کشاورز محصولات خود را بیمه کند.
فتحی یاداور شد: کشاورزی قراردادی کمک شایانی 
به تنظیم بازار می کند و خدمت بزرگی به کشاورز و 
تأمین امنیت غذایی اس��ت بنابراین باید اجرایی شود 
و اینکه از محصول گندم ش��روع کرده ایم به این معنا 
نیس��ت که از دیگر محصولات غفلت خواهیم کرد و 
حتی اگر در شهرستانی امکان انعقاد قرارداد در زمینه 
محصولات دیگر نیز وجود دارد، باید از آن اس��تقبال 

کرد.
وی با اشاره به ظرفیت بالای دیمزارهای آذربایجان 
شرقی گفت: کش��اورزی که اصول را رعایت می کند 
بیش از ۳ تن برداش��ت می کند اما کشاورزی که این 
اصول را رعایت نمی کند ۶۰۰ کیلو برداشت می کند 
که این اتلاف منابع کشور است. در طرح جهش تولید 
در دیمزاره��ا ابزارهای لازم برای این افزایش عملکرد 
فراهم شده است، بنابراین دیگر هیچ توجیهی وجود 

ندارد.

مدیرعامل ش�رکت آب و فاضاب استان کرمانشاه با بیان اینکه 
تنه�ا اجرای خطوط جداس�ازی فاضاب از آبش�وران ۶۰۰ تا ۷۰۰ 
میلیارد توم�ان اعتبار نیاز دارد، گفت: لازم اس�ت قبل از اجرای 
این خطوط، سیس�تم تصفیه خانه فاضاب شهر کرمانشاه تکمیل 

شود. 
رض��ا داوودی با بیان اینکه در بلندمدت برنامه جداس��ازی فاضلاب از 
آبشوران در دستور کار است، گفت: در حال حاضر فاضلاب از چند نقطه 
وارد آبشوران می شود و متاس��فانه در برخی نقاط نیز خود شهروندان به 
صورت مستقیم فاضلاب منازل مسکونی خود را به سمت آبشوران هدایت 
کرده ان��د. وی جداس��ازی فاضلاب از آبش��وران را نیازمند اجرای خطوط 
جداس��ازی - به صورت بال چپ و راس��ت - دانست که باید در دو طرف 

رودخانه به طول حدود ۱۷ کیلومتر اجرا شود.
داوودی اج��رای این خطوط را نیازمند تامی��ن اعتباری معادل ۶۰۰ تا 
۷۰۰ میلی��ارد تومان برآورد و اظهار کرد: به علاوه باید مس��ائل ترافیکی، 

مشکل معارضین و… نیز حل شود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کرمانشاه تاکید کرد: اگرچه اجرای این 
خطوط در اولویت اس��ت، اما اولویت اصلی فعلی تکمیل زیرس��اخت های 

تصفیه خانه فاضلاب ش��هر کرمانش��اه خصوصا مدول دوم تصفیه خانه در 
دس��ت احداث می باش��د. وی معتقد اس��ت، حتی اگر فاضلاب از طریق 
خطوط جمع آوری از آبش��وران جدا ش��ود، چنانچه ظرفیت تصفیه  برای 
آن فراهم نباش��د سود چندانی نخواهد داشت، جز آنکه فاضلاب از محل 

زندگی مردم  دور می شود.
داوودی ب��ا بیان اینک��ه در حال حاضر تنها فاض��لاب ۳۲۰ هزار نفر از 

جمعیت شهر کرمانش��اه تصفیه می شود، عنوان کرد: چنانچه مدول دوم 
تصفیه خانه فاضلاب کرمانشاه تکمیل شود، فاضلاب حدود ۷۵۰ هزار نفر 
تصفیه خواهد ش��د که کار بس��یار بزرگ و تحولی قابل توجه اس��ت. وی 
پیش��رفت کنونی مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب ش��هر کرمانشاه را ۱۷ 
درصد ذکر کرد و با اعلام اینکه برای تکمیل این پروژه حدود هزار میلیارد 
تومان اعتبار نیاز است، یادآور شد: طی امسال و سال گذشته در مجموع 
۳۸۰ میلی��ارد تومان برای این پروژه مصوب داش��تیم که البته تخصیص 

کامل نداشته است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه از پیگیری های  صورت 
گرفته برای تخصیص اعتبار به مدول دوم تصفیه خانه فاضلاب کرمانش��اه 
نیز یاد کرد و ادامه داد: در جلسه ای که اخیرا با حضور وزیر نیرو، استاندار 
و نماینده کرمانشاه داشتیم، مقرر شد با تاکید وزیر نیرو تخصیص اعتبار به 
این پروژه و پیشرفت آن تسریع شود. داوودی همچنین با بیان اینکه بروز 
خوردگی در بتن جداره آبشوران به دلیل ورود فاضلاب صحت ندارد، زیرا 
فاضلاب بخش خانگی اسیدی نبوده و تنها بار آلی و میکروبی دارد و باعث 
خوردگی نمی شود، اضافه کرد: اگر قرار بود فاضلاب باعث خوردگی شود، 

قطعا تاکنون بتن های تصفیه خانه فاضلاب به شدت آسیب می دید.

مدیرعامل آبفا استان:

جداسازی فاضلاب از آبشوران کرمانشاه ۷۰۰ میلیارد تومان اعتبار می خواهد

عصرآزادی /سرپرس�تی البرز: عضو شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: بر اساس قرارداد، هفته اول آذر ماه باید ۲۰ دستگاه اتوبوس 
برقی به شهرداری کرج تحویل داده می شد اما اکنون حدود یک 

ماه از آن موعد گذشته و خبری از این اتوبوس ها نیست. 
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای اسلامی شهرکرج؛ علی قاسم پور 
در نطق پیش از دس��تور یکصد و چهل و هشتمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج ضمن تسلیت ایام وفات حضرت ام البنین )س( با اشاره 
به قرارداد منعقد ش��ده برای خرید اتوبوس های برقی اظهارداشت:  تمام 
اش��کالاتی که قبلا در خصوص اتوبوس های برقی بیان شده هنوز در این 
قرارداد وجود دارد و قوانین و مقررات رعایت نشده اند و استنادات قانونی 

در آن دچار اشکال هستند.
عضو شورای اسلامی شهر کرج خطاب به شهردار کرج اذعان کرد: شما 
ب��رای انعقاد قرارداد هم در حوزه تفویض و هم در نحوه هزینه کرد بدون 
ردیف در این س��طح اختیارات قانونی نداشتید حتی کوچکترین کسانی 
ک��ه ردیف و بودجه را می شناس��ند و با آن کار ک��رده اند می دانند که 
ردیف و بودجه یعنی برنامه برای یک سال آینده و این موضوع برای بازی 
نیس��ت، بی ش��ک تغییر در ردیف ها طبق قانون نیازمند مصوبه تصویب 

کنندگان آن هاست.
قاس��م پور با اشاره به اینکه  از آخرین تذکر به شهرداری دیگر پاسخی 
به ش��ورا ارسال نش��ده و تلاشی هم برای پاس��خ و توضیح دادن صورت 

نگرفته است، عنوان کرد: آقای شهردار قطعا مسوولیت تمام اقدامات شما 
با خودتان اس��ت و نوک پیکان پرسش ها نیز شما هستید ؛ علیرغم تمام 
انتقادی که به نحوه مدیریت ش��ما در شهر دارم اما راضی به ضربه شدید 

به شما نیستم.
عضو ش��ورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: بر اساس قرارداد، هفته اول 
آذر ماه باید ۲۰ دستگاه اتوبوس برقی به شهرداری کرج تحویل داده می 
ش��د اما اکنون حدود یک ماه از آن موعد گذشته و خبری از این اتوبوس 
ها نیس��ت. همچنین قرار بود در مرحله دوم ۲۰ دس��تگاه اتوبوس نیز در 
هفته اول دی ماه تحویل شوند؛ دو روز دیگر این هفته به اتمام می رسد 
و هن��وز این اتوبوس ها تحویل و وارد ناوگان حمل و نقل عمومی ش��هر 

نش��ده اند. وی افزود: ممکن اس��ت بگویید هنوز هزین��ه این اتوبوس ها 
پرداخت نشده که بتوانیم آن ها را تحویل بگیریم، در صورتی که قرار بود 
از اوراق مشارکت استفاده شود و پولی پرداخت نشود؛ خرید این اتوبوس 
ها در حالی صورت گرفت که هیچ تحقیقی در خصوص زیرس��اخت های 
آن و محل ش��ارژ و س��ایر مسائل مربوطه انجام نش��د بر فرض ورود این 
دستگاه ها، آن ها باید روزی ۱۲ کیلومتر پیمایش کنند و در جاده ملارد 
ش��ارژ شوند. عضو شورای اسلامی ش��هر کرج با بیان اینکه بر این اساس 
هر دس��تگاه اتوبوس باید برای ش��ارژ شدن ۳۰ دقیقه از خط خارج شود، 
خاطرنش��ان کرد: این اتوبوس ها در هیچ ج��ا امتحان خود را پس نداده 
اند و زیرس��اخت، تعمیرگاه، راننده و اپرات��ور و ... نیز برای آن ها ندارید. 
پ��س از تحویل آن ه��ا ۸۰ نفر باید برای اپراتوری و رانندگی این اتوبوس 
ها آموزش ببینند. قاس��م پور تاکید کرد: ظاهرا امروز نامه استاندارد این 
دس��تگاه ها زده شده اما به دست ما نرس��یده است و من کماکان نگران 
هس��تم که آن ها شماره نش��وند زیرا شماره نشدن اتوبوس ها مسبوق به 
سابقه است اما در مجموع امیدوارم این اتوبوس ها بتوانند به مردم خدمت 

رسانی خوبی داشته باشند.
عضو ش��ورای اسلامی ش��هر کرج بیان کرد: ما با پول مردم، هزینه دو 
اتوب��وس را پرداخت کرده و یک اتوبوس خریداری کرده ایم. به نظرم این 
اقدام به صرفه و صلاح مردم نیست و هدف کامل، خدمت نبوده یا هدف 

خدمت، کامل نبوده است.

مهر انتقاد عضو شورای اسلامی کرج بر روند خرید غیرقانونی اتوبوس های برقی

کشاورزی قراردادی راه نجات کشاورزی کشور است
رئیس سازمان جهاد کشاورزی آذربایجان شرقی تاکید کرد؛
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